
  

Referat fra bestyrelsesmøde 12. juni 2017

Vicevært: 
Kasper indhenter tilbud fra andre. Vi er ikke tilfredse med 
Gårdmand Bjørn. 

Brand: 
Henrik har aftale med Poul på torsdag. Poul sidder i DBI - dansk 
brandinstitut. Kommer torsdag kl 9.30. Kasper deltager også. 

Opgang 13: 
Folk er trætte. Der er rodet. Possing vil gerne påtage sig ansvar 
for at presse på. Vi vil anbefale Possing til at holde møde med 
Thomas. Og så vil vi kræve ekstra rengøring fra viceværten til 
opgangen. 
 
Gartner:  
Harbour Park har fået en. Mads finder nummer. Grønne gartnere. 

Kommer hver 14. dag. Kasper har grønne fingre - og tager 
kontakt til gartneren. 

Mads flytter 1/8 

Ocean Café skal inviteres med i gruppen. Skal inviteres ind i 
gruppen. Filip tager kontakt. 

Mads sidder i grundejerforeningen. Fortsætter selvom han flytter. 

Glasafskærmning kører. Der er styr på det. 

Sommerfest. Filip laver Doodle. 
Bestyrelsen står for tilbehør. Salat, brød . Folk medbringer selv 
kød og drikkevarer. 

Varmelamper. 
Skal tages op på en generalforsamling. Bestyrelsen vil ikke 
kræve at de nuværende skal tages ned, før emnet er behandlet 
på næstkommende generalforsamling. Men vi vil sikre os, at ikke 

 



  

flere sætter varmelamper op. Derfor skrives der om dette i 
nyhedsbrevet. 

Ventilation. 
Kasper har skrevet til Carl fra OX3, men har ikke fået svar.

Nyhedsbrev: 
Filip skriver et nyhedsbrev med følgende indhold: 
Info om varmelamper. Bestyrelsen støtter ikke, at en masse 
hænger lamper op. “I vedtægterne står ...” 
Bestyrelsen accepterer ikke, at der hænges varmelamper op. 
Emnet vil blive behandlet til næste generalforsamling. 
Her vil også blive stemt om markiser. Næste GF er i ???? 
Dato for sommerfest, Måske status på brand, Evt. Skt. Hans 23 
juni. 
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